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Emlékeztet ı 
 
 

OE-KOLL, 0441, 2011. 
 
 

Az Óbudai Egyetem Kollégium, Kollégiumi Tanács 
2011. május 4-i ülésér ıl 

 
 

Napirendi pontok:  

1./ Tájékoztató a -tisztújító- Tagkollégiumi Közgyőlésekrıl. 
Elıterjeszt ı: Schmiedt Péter HÖK kollégiumi alelnök, TKollHÖK e lnökök 

2./ Tájékoztató az Egyetem Szenátusának üléseirıl. 
Elıterjeszt ı: Balogh József kollégiumigazgató 

3./ A Kollégium 2010. évi Szenátus által jóváhagyott költségvetése, illetve annak 
Tagkollégiumi leosztása. 

 Elıterjeszt ı: Balogh József kollégiumigazgató  

4./ Tájékoztató a Bérleményi Tagkollégiumok felszereltségérıl és mőködésérıl, 
valamint a személyi, illetve tárgyi feltételekrıl. 
Elıterjeszt ı: Kollégiumi tanárok, TKollHÖK elnökök 

5./ Tájékoztató a Kollégium Pedagógus Napi ünnepségérıl, tervek és elképzelések. 
 Elıterjeszt ı: Balogh József kollégiumigazgató  

6./ Tájékoztató, a Kandó Kálmán Kollégium felújításának helyzetérıl. 
 Elıterjeszt ı: Balogh József kollégiumigazgató 

7./ A félév zárásával kapcsolatos szervezési kérdések, kiköltözések és leszerelések 
ütemezése, felújítási munkálatok, illetve nyári hasznosítás a Kollégiumban.  

 Elıterjeszt ı: Balogh József kollégiumigazgató  

8./ Egyebek. 
 

 
Balogh József kollégiumigazgató köszönti a Kollégiumi Tanács tagjait és megállapítja, hogy a 
Tanács határozatképes. Megkérdezi, hogy az elıre megküldött írásos anyagokhoz, napirendi 
pontokhoz, van e valakinek kérdése, javaslata. A Tanács tagjai egyhangúlag elfogadják a 
napirendi pontokat. 
 
A Kollégiumi Tanács ülésérıl hangfelvétel készült, mely a Bánki Donát Kollégiumban 
(Podmaniczky u. 8.) hozzáférhetı. A jelenléti ív szintén itt kerül lefőzésre az emlékeztetıvel 
együtt. 
 
 
0. Napirendi pont 

A kollégiumi tanácsot jelenlétével megtisztelte Gál Esztegár Zádor Úr, az ELTE Nagytétényi úti 
Kollégiumának igazgatója, aki néhány mondatban üdvözölte a jelen lévı tagokat, köszönetet 
mondott az eddig kapott segítségért. Tájékoztatott a nemrég elindított mentorprogramjukról, 
illetve arról, hogy zöldprogrammal foglalkoznak, melynek keretében fákat ültettek, szelektív 
hulladékgyőjtés is van náluk. Sajnos nagyobb beruházásokat nem tudnak végrehajtani, mert az 
anyagi helyzetük ezt nem engedi meg. További jó munkát kíván a kollégáknak és megköszöni, 
hogy meghallgatták. 

E napirendi ponton belül mutatkozik be az új kollégánk, Csányi Zoltán, aki Kémeri Mikó Zsolt 
helyett fog dolgozni a Kollégiumban, illetve Tóth Attila, aki a Márton Áron Kollégiumban, Kozma 
Zoltán helyét fogja átvenni. 
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1. Napirendi pont 

Schmiedt Péter HÖK kollégiumi alelnök 

Minden kollégiumban megtartották a közgyőléseket és tisztújítások is voltak, a Nagytétényi úti 
Kollégiumban Gönye Eszter helyett, Bauer Dániel, míg a Terminus Hotelben Kun Olivér helyett, 
Kovács Gergı került megválasztásra TKollHÖK elnöknek. A Hotel@BMF-ben és a Kiss Árpád 
Kollégiumban meg lettek erısítve az eddigi tisztségviselık. A Bánki Kollégiumban két új 
érdekvédelmi felelıs lett, Albert Viktor és Baranyai Géza személyében, Dankó Norbert meg lett 
erısítve a pozíciójában. A Lébényi Pál Kollégiumban nem történt változás, a Márton Áron 
Kollégiumban a másodjára sikeres közgyőlésen három fı érdekvédelmi felelıs lett 
megválasztva, az elnök személye meg lett erısítve. 

 
Határozat: A tájékoztatást a Kollégiumi Tanács testülete tudomásul vette. 
 
 
2. Napirendi pont 

Balogh József kollégiumigazgató 

Az emlékeztetık ki lettek küldve, még egyszer megemlíti, hogy a kollégium négy éves 
beszámolója nagyon sikeresen szerepelt a Szenátus elıtt, egyhangúlag elfogadták, melyet 
most itt is átnézhet minden tanácstag. A jelenleg zajló akkreditációról beszél bıvebben. 
Márciusban elfogadták az egyetem 2010. évi költségvetési beszámolóját, és a 2011. évi 
költségvetését. 

 
Határozat: A tájékoztatást a Kollégiumi Tanács testülete tudomásul vette. 
 
 
3. Napirendi pont 

Balogh József kollégiumigazgató 

Egy táblázat került kiküldésre, melyben a kollégiumra biztosított 2011. évi állami keretek 
láthatók, illetve ennek a tagkollégiumi leosztása. Kiemeli, hogy minden területen minden keret 
valamilyen szintő növekedést mutat, a bérleményekre is el lett különítve egy bizonyos keret. Itt 
kéri is a bérlemények képviselıit, hogy írják össze majd az igényeiket. 

 

Határozat: A Tanács tagjai egyhangúlag elfogadták a napirendi pontban elhangzottakat. 
 
 
4. Napirendi pont 

Balogh József kollégiumigazgató 

Kéri a Tagkollégiumok képviselıit, hogy röviden ismertessék a körülményeket. 

Márton Áron Szakkollégium: Német Balázs  elmondja, hogy eddig a konyhákkal volt egy kis 
probléma, de a közelmúltban végre kaptak új mikrohullámú sütıket, egy rendes tőzhely viszont 
nagyon hiányzik. 

Nagytétényi úti Kollégium:  Bozó Ferenc nevel ıtanár  jelenleg szerencsés helyzetben van, 
hisz az ülés után meg tudja mutatni az épületet és láthatják is a felszereltséget, viszont az a 
pénz, ami várható lesz, az nagyon jól fog jönni a kollégiumnak. Igyekeznek olyan eszközöket 
venni, amiket szükség esetén át is lehet szállítani máshová, ha a kollégium esetleg megszőnik. 

Terminus Hotel: Kun Olivér  úgy érzi, hogy a Hotelben a felújítások után most minden 
megfelelıen mőködik, problémát jelenleg az okoz, hogy a szennyvízelvezetés nem megfelelıen 
van megoldva, volt úgy, hogy napi szinten dugulások jelentkeztek. Idı közben a Hotel 
vezetıségével ezt sikerült megbeszélniük. 

 
Határozat: A tájékoztatást a Kollégiumi Tanács testülete tudomásul vette. 
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5. Napirendi pont  

Balogh József kollégiumigazgató 
Ismerteti a Kollégiumi Tanácsot az elkövetkezendı programokról, eseményekrıl. Elsıként a 
kollégiumi pedagógus napról, majd a Zamárdiban tartandó kollégiumi tanácsülésrıl, illetve az 
év végi, Székesfehérvári ülésrıl. Kéri, hogy mindenki jegyezze fel az idıpontokat és próbálja 
úgy ütemezni a dolgát, hogy részt tudjon venni ezeken az eseményeken. 
 
Határozat: A tájékoztatást a Kollégiumi Tanács testülete tudomásul vette. 
 
 
6. Napirendi pont 

Balogh József kollégiumigazgató 
A Kandó Kálmán Kollégium helyzete sajnos még mindig nagyon bizonytalan, jelenleg folynak az 
egyeztetések, ha biztosat tudunk, arról azonnal értesítjük a Kollégiumi Tanács testületét. 
 
Határozat: A tájékoztatást a Kollégiumi Tanács testülete tudomásul vette. 
 
 
7. Napirendi pont 

Balogh József kollégiumigazgató 
A napirendi ponthoz kapcsolódóan ki lett küldve a zárási tájékoztató, a nyári kedvezményes 
szálláslehetıségekrıl a nyomtatvány és az igénylılapok. Nyári szállást a Hotel@BMF-ben és a 
Kiss Árpád Kollégiumban lehet kérni. A Bánki Donát Kollégium felújítás miatt be lesz zárva. 
 
Határozat: A Tanács tagjai egyhangúlag elfogadták a napirendi pontban elhangzottakat. 
 
 
8. Egyebek 
 
Balogh József kollégiumigazgató 
Beszél a legújabb sajnálatos fejleményekrıl, miszerint a médiákból lehetett elıször értesülni 
arról, hogy le akarják csökkenteni a felsıoktatási intézmények számát, mely sajnos a mi 
egyetemünket is érintheti. Egyelıre nem sokat lehet tudni a részletekrıl, tervezik a tiltakozást 
kifejezı különbözı megnyilvánulásokat. 
 
A felvételi eljárásról, az e-szoctám rendszerrıl esik szó, a hallgatók megfelelı tájékoztatásáról. 
 
 
Végezetül igazgató úr megköszöni a részvételt, és a Tanács ülését bezárja. 
 
 
Budapest, 2011. május 19. 
 
 
 
 

Kerek Sándorné s.k.      Balogh József s.k. 
emlékeztetı készítı      kollégiumigazgató 


